
Fjelstervang Helhed - Fællesbestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 
26-06-2023 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

 

Referent: Peter 

Ordstyrer: Julie 

Kaffe/te: Skolen 

Afbud:  

 

DAGSORDEN 

# Punkt  Uddybning Referat og tidsguide (punkt færdig) 

1 Turen rundt i 

Børnenes Allé 

Orientering 

15 En kort rapport fra vuggestue, 

børnehave, skole og SFO. 

Nyt på personalefronten og andre 

meddelelser, som ikke er til drøftelse. 

17.15 

Personalenyt fra Børnenes Hus 

Stadig fokus på KIDS-projekt og den styrkede 

pædagogiske læreplan. 

Skole og SFO: Skolen har haft en super god sidste 

skoledag, der arbejdes på at planlægge næste skoleår – 

som vi glæder os til 😊 

Der er nu 76 elever kommende skoleår, selvom Peter 

netop havde meldt 77 elever ud, ting kan hurtigt 

ændres. 

2 Lukkedage 

Beslutning  

10 For at skabe gennemsigtighed omkring 

lukkedage i daginstitutioner i 

Ringkøbing-Skjern Kommune, skal der 

være en samlet oversigt tilgængelig på 

kommunens hjemmeside. 

Se regler for lukkedage her 

Hvad ønsker vi? Bilag sendt som mail. 

17.25 

Vi har holdt lukket, mens der er færrest børn. 

Mellem jul og nytår, 3 dage. 

Fredag efter kr. himmelfart. 

29+30 (i år har vi haft et barn, der blev passet i begge 

uger). 

5. juni og 24. december ligger fast og er uden 

nødpasning. 

Vi drøfter muligheden for 3 ugers ferielukning, men 

det vil give mindre fleksibilitet i forhold til personalets 

ferieafholdelse. 

Det er vigtigt for os, at dagtilbud og SFO har samme 

lukkedage. Vi skriver på hjemmesiden, at vi ikke kan 

garantere kendt personale. 

3 Fravalg af 

frokostordning 

10 Det skal besluttes, om vi vil benytte os 
af det kommunale tilbud om 
frokostordning i dagtilbud, om vi vil 
have en forældrearrangeret ordning 
eller helt fravælge. 

17.35 

Vores køkken er ikke up-to-date i forhold til at klare en 

frokostordning/madordning pt., hvis det skal laves i 

huset. 

https://www.rksk.dk/borger/familie-boern-og-unge/boernepasning/boernehaver


Huset er rigtig glad for madpakker, det er en stor 

glæde at tale om den variation, der er i de individuelle 

madpakke-ordninger, sammen med Juliets mad fra 

køkkenet giver det noget godt. 

Vi har en debat om madordning, der er delte meninger 

i bestyrelsen. Der er stor interesse i at få belyst 

muligheder, for og imod osv. 

Bestyrelsen udfærdiger en skrivelse, hvor vi får en 

føling af, hvad forældrene tænker om madordning.  

4 Skolebus og 

ventetid 

20 Vores elever kommer til at vente på 
bussen næste skoleår, når de har fri 
13.35. 
 
Kan vi gøre noget for at forhindre 
dette, kan vi tilbyde meningsfulde 
aktiviteter i ventetiden, skal vi 
efterspørge frivillige? Vi drøfter. 

17.55 

Drøftelse. Der er mange ideer i spil, bekymringen for 

ventetiden er ikke stor – men vi vil gerne tilbyde noget 

til de, der venter. 

Det er vigtigt, at SFO-børn og ventende skolebørn 

kender rammerne for deres færden i det tidsrum. 

5 Nye elever og 

busordning 

20 I forlængelse af pkt.4; er det et godt 
tidspunkt at etablere vores ”egen” 
busordning, så vi (evt.) kan give bedre 
service til distriktets egne elever og 
elever fra Herning Kommune, som ikke 
er berettiget til skolekørsel? 
 

18.15 

Punktet tages med til fælles foreningsmøde, så vi kan 

se om der er andre med behov for og interesse i en 

bus. 

https://www.borger.dk/skole-og-
uddannelse/Folkeskolen-privatskoler-
efterskoler/skolekoersel 

6 Økonomi 15 Indblik i de nye tal, også i lyset af 
elevtallet på 77 fra august 2023. 

18.30 

Drøftelse. Vi inviterer vores økonomikonsulent til 

næstkommende bestyrelsesmøde – evt. i forlængelse 

af eller en anden dag. 

7 Arbejdsdage 5 Der skal findes dato for arbejdsdag 
både i BH/VS og Skole/SFO. 

18.35 

Skole: 22. september fra ca. kl. 12.00. 

Børnenes Hus: Vi prøver at tilbyde forældrene at koble 

sig på ad-hoc-projekter, som hænges op i huset, så 

man kan skrive sit navn på. 

8 Børnetal i 

vuggestue og 

børnehave 

10 Hvilke udfordringer giver det, at 
familier med børn flytter til 
institutionen – og hvad bør vi på sigt 
gøre for at sikre plads til alle? 

18.45 

Udskydes til mødet 21. august. OBS: fælles 

foreningsmøde umiddelbart efter kl. 19.00, hvor Peter 

deltager. 

9 Film 10 Hvad ønsker vi at fremhæve, når der 
filmes den 18. august 2023? 

18.55 

Drøftelse. Peter sender plan for filmen ud til 

bestyrelsen, så kan man overveje ideer. 

10 -Evt. 

-Punkter til 

næste gang 

-Godkendelse 

af referat 

10  19.00 

Status for madordning 

Referat godkendt 

Intet under eventuelt 
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